



3Rewards 周年獎賞 Anniversary Gift

【手機現金券】只適用於購買於以下淨價手機：

【Handset Reward Coupon】 is applicable to purchasing selected standalone smartphones listed below:

Apple	Samsung	HUAWEI
iPhone XR (256GB) iPhone Xs (64GB / 256GB / 512GB) iPhone Xs Max (64GB / 256GB / 512GB)	Galaxy Note9 (128GB / 512GB) Galaxy S9 (64GB) Galaxy S9+ (64GB/128GB/256GB) Galaxy A9	HUAWEI Mate 20 HUAWEI Mate 20 Pro HUAWEI P20 Pro
Razer	Nokia	Sony
Razer Phone 2	Nokia 8.1	Sony Xperia XZ3

貨源視乎當時情況而定，數量有限，售完即止。
Stock is limited, subject to availability.

周年獎賞條款及細則：

- 周年獎賞只適用 3 尚駿會會員及選用 4G 或以上月費計劃之個人登記客戶。
- 周年獎賞之手機現金券(“優惠券”)需於指定有效日期內使用。
- 行使優惠券時，適用之流動電話號碼賬戶須仍然生效。
- 每個賬戶每年只可享一張優惠券，每次只可使用一張優惠券。
- 優惠券只適用於淨價手機及指定型號，售完即止。手機型號如有更改，恕不另行通知。
- 除特別註明外，優惠券不能與其他優惠共同使用。
- 3 香港對供應商提供之產品及服務質素不作任何保證及恕不負任何責任。

一般條款及細則：

- 3Rewards 獎賞只適用於 3 尚駿會會員及以個人客戶登記之合資格流動電話賬戶並連續選用服務 3 年或以上。
- 所有獎賞不能兌換現金及其他產品，不作退款或轉讓予他人。
- 查詢以上獎賞之詳情，請聯絡 3iChat 大使 <https://3ichat.three.com.hk>，3Shop 店員或致電 3 客戶熱線 1033。3 尚駿會會員可致電 3 尚駿會專線 21805888 聯絡客戶服務主任。
- 3 香港保留隨時更改獎賞內容及條款細則之權利而不作另行通知。如有任何爭議，3 香港保留最終決定權。

Anniversary Reward terms & conditions:

- Anniversary rewards are applicable to 3Supreme customers and current 4G or above personal customers.
- Handset reward coupon (“Coupon”) must be used during valid period.
- The applicable mobile service account must be active when the Coupon is used.
- Each account is entitled to 1 handset reward coupon per year and can only use 1 handset reward coupon each time.
- Coupon is only applicable to purchase standalone handsets of designated models. The applicable handset model list is subject to change without prior notice. While stocks last.
- Unless otherwise specified, Coupon cannot be used in conjunction with other offers.
- 3HK does not guarantee and is not liable for the quality of the products and services provided by the supplier(s).

General terms and conditions:

- 3Rewards are applicable to 3Supreme members and 3HK mobile number registered under an eligible personal account which has subscribed to 3HK service continuously for 3 years or above.
- All rewards cannot be redeemed for cash and other products, nor refundable and transferable.
- Please contact our 3iChat ambassador <https://3ichat.three.com.hk>, 3Shop staff or call our customer hotline 1033 for any enquiry. 3Supreme customers can call 3Supreme hotline on 21805888.
- 3HK reserves the right to change the content of the rewards and related terms and conditions without prior notice. 3HK has the right of final decision in case of any dispute.